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巴基斯坦，探寻奇迹般美景的国度。
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※ 抵达：在机场接受热情洋溢的传统式欢迎，随后前往酒店休息，
缓解长途飞行的疲惫。

※ 霍普：深入纳嘎尔山谷，轻松徒步穿越月球般的地貌，抵达闪耀
的霍普冰川。

※ 阿尔提特堡：探索这座拥有900年历史的古堡，了解罕萨王朝的辉
煌历史。

※ 杜依克：在杜依克观景台，欣赏日落为五座7000米以上高峰披上
金色外衣的魔幻时刻。

※ 沙凡嘎：探索超现实的冷沙漠景观，高耸的白色沙丘与崎岖山峦
形成对比。

※ 希加尔：漫步宏伟的希加尔堡，赏古老木质清真寺的精湛工艺。

第 2 天 - 伊斯兰堡 ✈ 斯卡杜（早/午/晚餐）

第 1 天 - 吉隆坡 ✈ 伊斯兰堡（机上用餐/晚餐）

第 6 天 - 卡里马巴德 - 霍珀冰川 - 杜伊克（早/午/晚餐）

※ Mountain Scenery: Drive along the Karakoram Highway with 
breathtaking views.

※ Silk Road: Stop at ancient Silk Road viewpoints overlooking 
valleys and villages.

※ Gilgit: Visit Buddhist carvings, suspension bridges, and explore 
Gilgit’s bazaar.

DAY 7 - DUIKER - GILGIT (130 KM 3HRS)  (B/L/D) 

※ Hopar: Drive to Nagar Valley and take a short hike to the 
spectacular Hopar Glacier.

※ Altit Fort: Visit the 900-year-old fort and learn about the Hunza 
dynasty.

※ Duikar: Head to Duikar viewpoint for a sunset view of �ve 
7,000m+ peaks.

DAY 6 - KARIMABAD - HOPAR GLACIER - DUIKAR  (B/L/D) 

※ 萨德帕拉湖：停留参观宁静的萨德帕拉湖，以其清澈湛蓝的湖水
和壮丽的山景而闻名。

※ 曼塔尔佛像：继续前往曼塔尔佛像，这是一处古老的岩刻，体现
了该地区的佛教遗产。

※ 卡丘拉湖：前往迷人的卡丘拉湖，这里被郁郁葱葱的绿色植被和
高耸的山峰所环绕。

第 3 天 - 斯卡杜-卡楚拉湖（早/午/晚餐）

※ 山路风光：沿着传奇的喀喇昆仑公路蜿蜒前行，每个转弯都能看
到令人屏息的美景。

※ 丝绸之路：在历史悠久的贸易路线观景点停留，想象几个世纪前
商队穿越这些崎岖山谷的场景。

※ 吉尔吉特：漫步热闹的集市，走过摇摇晃晃的吊桥，参观古老的
佛教石刻。

第 7 天 - 杜伊克 - 吉尔吉特 (130公里，3小时)（早/午/晚餐）

※ 公路之旅：穿越壮观的印度河谷，沿途饱览嶙峋峭壁与积雪峰峦
的变幻景色。

※ 观景停留：在哈拉莫什峰和雄伟的南迦帕尔巴特峰观景点驻足拍
照。

※ Road Trip: Travel along the Indus River Valley with views of 
majestic mountains and cli�s.

※ Scenic Stops: Stop at viewpoints for Haramosh Peak and Nanga 
Parbat.

第 5 天 - 卡里玛巴德-昆捷拉布口岸-卡里玛巴德
                    （320 公里）（视道路、天气和积雪情况而定）（早/午/晚餐）

第 4 天 - 斯卡杜-卡里玛巴德（290 公里）（早/午/晚餐）

※ Arrival: Airport pickup and welcome, transfer to a hotel for rest.

DAY 5 - KARIMABAD - EXCURSION KHUNJERAB PASS 
                  (320 KM) (SUBJECT ROAD, WEATHER AND SNOW CONDITION) (B/L/D)

DAY 2 - ISLAMABAD ✈ SKARDU (B/L/D)

DAY 1 - KUALA LUMPUR ✈ ISLAMABAD (MOB/D)

DAY 3 - SKARDU - KACHURA LAKE (B/L/D)

DAY 4 - SKARDU - KARIMABAD (290 KM) (B/L/D) 

※ Ganish Petroglyphs: View ancient rock carvings showcasing 
historical art and inscriptions.

※ Attabad Lake: Visit the stunning emerald lake formed by a 2010 
landslide.

※ Hussaini Bridge: Experience one of the world's most dangerous 
suspension bridges.

※ Batura Glacier: Enjoy panoramic views of this massive glacier 
and surrounding peaks.

※ Passu Cones: Marvel at the iconic cathedral-like mountain spires.

※ Khunjerab National Park: Explore habitats of rare Marco Polo 
sheep and ibex.

※ Khunjerab Pass: Stand at 4,693m on the China-Pakistan 
border with breathtaking mountain vistas.

*Drive to Borith Lake and view point of Passu Glacier Hike 2-3 hours to see the 
beautiful Passu glacier and Passu cones and back.

Special Arrangement
*开车前往博里斯湖和帕苏冰川徒步的观景台，徒步 2-3 小时，欣赏美丽的帕苏冰川和帕苏
锥体并返回。

特别安排

※ Satpara Lake: Visit the high-altitude lake surrounded by 
snow-capped mountains and crystal-clear waters.

※ Mantra Buddha Rock: Admire ancient Buddhist rock carvings on 
the outskirts of Skardu.

※ Kachura Lake: Stroll along the serene Upper Kachura Lake and 
relax amidst nature.

※ Shafaq Valley: Visit the rare cold desert and experience the 
unique landscape of white sand dunes.

※ Shigar: Explore the historic Shigar Fort and an ancient wooden 
mosque.

※ 加尼什岩刻：参观古代岩刻，欣赏历史艺术作品和铭文。

※ 阿塔巴德湖：参观迷人的碧绿色阿塔巴德湖，湖泊因2010年的山
体滑坡形成，欣赏其宁静的美景。

※ 胡塞尼吊桥：探访世界最危险吊桥之一，体验惊险刺激。

※ 巴图拉冰川：在观景点欣赏冰川及周边山峰全景

※ 帕苏锥体：帕苏独特的尖塔形山峰，该地区的标志性自然奇观。

※ 喀喇昆仑公园：继续前往喀喇昆仑国家公园，该公园以其独特的
动植物群而闻名，包括稀有的马可波罗羊和野山羊。

※ 喀喇昆仑山口：到达位于4693米（15,397英尺）高度的喀喇昆仑
山口，欣赏周围山脉和巴基斯坦与中国之间边界的壮丽景色。



※ Shangla Pass: Cross the lush pass known as the “Switzerland of 
the East.”

※ Swat Museum: Discover relics of Gandhara art and Buddhist 
history.

※ Butkara Stupa: Visit one of the most signi�cant Buddhist sites in 
Swat.

DAY 9 - BESHAM - SWAT- MINGORA (95KM, 3HRS) (B/L/D) 

DAY 10 - SWAT - TAXILA - ISLAMABAD (B/L/D) 

DAY 8 - GILGIT - BESHAM (355 KM, 8-9HRS) (B/L/D) 

※ Three Mountain Ranges: Witness the convergence of the 
Himalayas, Karakoram, and Hindu Kush.

※ Thalichi: Capture a panoramic view of Nanga Parbat and 
Rakaposhi peaks.

※ Chilas & Shatial: Pass by ancient rock carvings and admire their 
cultural signi�cance.

Your trip to Pakistan will end here, good luck & good health !

DAY 12 - ARRIVED KUALA LUMPUR

DAY 11 - ISLAMABAD  - SALT MINE ✈ KUL (B/L/D)

※ 香格拉山口：驱车穿越阿尔卑斯式草甸，这里葱郁的景色为斯瓦
特赢得"东方瑞士"的美誉。

※ 斯瓦特博物馆：欣赏精美的犍陀罗艺术品和雕塑，领略该地区佛
教黄金时代的辉煌。

※ 布特卡拉佛塔：漫步于这座公元2世纪宏伟佛教建筑群的遗址，感
受当年朝圣盛况。

※ 三山交汇：亲眼见证喜马拉雅山、喀喇昆仑山和兴都库什山的交
汇奇观。
 
※ 塔里奇：拍摄南迦帕尔巴特峰与拉卡波希峰的壮丽全景。

※ 奇拉斯和夏提尔：途经古老岩画，感受其文化价值与历史意义。

第 10 天 - 斯瓦特-塔克西拉-伊斯兰堡（早/午/晚餐）

第 8 天 - 吉尔吉特 - 贝沙姆 (355公里，8-9小时)（早/午/晚餐）

第 9 天 - 贝沙姆 - 斯瓦特 - 明戈拉 (95 公里，3小时)（早/午/晚餐）

您的巴基斯坦之旅到此结束，祝您好运和健康！

第 12 天 - 抵达吉隆坡（机上用餐/晚餐）

第11天 - 伊斯兰堡-凯瓦拉盐矿 ✈ 吉隆坡（早/午/晚餐）

※ 盐矿探秘：深入光彩夺目的凯瓦拉地下盐矿，这里是世界第二大
盐矿奇观。

ACCOMMODATIONS 住宿

(Islamabad ) Rawalpindi Pearl Continental Hotel (Skardu) Skardu Serena Shigar Fort(Abbottabad) Swat Serena Hotel

(Duiker) Egale Nest Duiker(Gilgit) Hotel Gilgit Serena(Hunza) Hiltop

HOTEL GILGIT SERENA

STAY 留宿 LOCATION 地点

OR SIMILAR 或同级

OR SIMILAR 或同级

2 NIGHTS 2晚

SKARDU2 NIGHTS 2晚

LOCAL HOTEL CATEGORY 当地酒店

SKARDU SERENA SHIGAR FORT / DYNASTY

OR SIMILAR 或同级

OR SIMILAR 或同级

OR SIMILAR 或同级

2 NIGHTS 2晚

1 NIGHT 1晚

HUNZA HILTOP / HUNZA DARBAR / KARIMABAD HUNZA OR SIMILAR 或同级

1 NIGHT 1晚

1 NIGHT 1晚

DUIKER

GILGIT

EGALE NEST DUIKER / HARD ROCK

ISLAMABAD RAWALPINDI PEARL CONTINENTAL HOTEL

RATED 等级

BESHAM BESHAM HILTON / BESHAM INN

SWAT SERENA HOTEL OR SIMILAR 或同级1 NIGHT 1晚 ABBOTTABAD

※ 佛教遗迹：途中参观巍峨的加里盖佛像和宁静的辛加尔达佛塔。

※ 塔克西拉博物馆：深入了解其历史，观赏非凡的犍陀罗文物。

※ 古寺群：探索朱利安修道院广阔的遗址和神圣的达摩拉吉卡佛塔
建筑群。

※ Buddhist Sites: Visit Ghaligai Buddha and Shingardar Stupa en 
route to Taxila.

※ Taxila Museum : Explore the archaeological museum and 
Gandharan Buddhist relics.

※ Monasteries: See Julian Monastery and Dharmarajika Stupa 
before return.

※ Salt Mine Exploration: Venture into the dazzling Khewra Salt 
Mine, the world’s second-largest salt mine wonder.



VARIETIES CUISINE 各种美食

@ Gilgit Serena Hotel Buffet @ Pakistan Food @ Chinese Food

TERMS & CONDITIONS 备注 :
Flights, transportation, hotels, meals and itineraries and sequences stated in the brochure are 
subject to change without prior notice and subject to �nal con�rmation. We reserves the right to 
alter itineraries at any time (without compensation) due to unforeseen circumstances, especially 
during peak periods or force majeure. 

Purchase of travel insurance is compulsory. The Company or our consortium agents shall not be 
liable for any losses or personal expenses incurred by tour members during the tour. Or in the 
event of unforeseen circumstances such as adverse weather conditions/natural disaster or other 
causes which may lead to tra�c delays/extend stays, cancellation, rescheduling or others losses. 

Unless otherwise speci�ed by request, tours are conducted in English.  

Tour buses are arranged based on group size which make sure every passenger is entitled to one 
seat each. 

Expenses of personal nature like tipping, laundry, telephone calls/internet data, beverages, 
photography fee at sightseeing, optional tour, medical expenses, any insurance or etc are on own 
expenses.

No refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour. 

Notwithstanding the place or country in which a course of action arises, it is expressly agreed 
hereto that all causes of actions shall at all times be commence within the jurisdiction and 
territory of the country. 

Airport taxes, fuel surcharges and visa fees do not form part of the tour fare and it should be borne 
by the passenger. The Company is only acting as an agency to collect the above charges therefore 
it is subject to the Terms and Conditions of the respective authorities & airlines in case if there is 
any hike if any of these fee without notice by the authorities.

In case on any currency �uctuations or amendment in local Government & Hotel taxes, or any fuel 
hike, we reserve the right to adjust the tour price accordingly without any notice. 

Flight timing and schedules are not guaranteed and do not form part of the contract. They are 
subject to change at the insistence of the Aviation of Government Authorities for the Tour 
Member’s safety, security and other reasons. Neither The Company nor the Carrier concerned will 
accept liability for reasons of �ight cancellations, delays or diversions that is not within its 
control.

The Company reserves the right to cancel or withdraw at any time bookings made by or on 
behalf of Tour Members prior to departure. However, the company will reserve the absolute right 
to vary the group size due to unforeseen circumstances. The decision of The Company shall be 
�nal and inclusive and no liabilities whatsoever shall be incurred by the Company for such 
cancellation. 

It is the Tour Member’s responsibility to ensure that they have a valid passport with at least 6 
months validity from the date of departure.

Itinerary Sequence is subject to Final hotel con�rmation and shall be updated 30 days before 
departure.

Deposit / Tour Payments
A non-refundable of RM 3000 per person must be paid upon reservation.  Full payment shall be 
made 60 days before departure. If full payment is not received 60 days or more prior to departure 
date, the Company reserves the right to forfeit the deposit and cancel the reservation. 

Amendment fee is applicable to all booking which are con�rmed and deposit paid. All 
amendments will need to be made 60 days before departure date amendment fee of (min 
RM300) will be charged and may vary depending on the changes. Any subsequent cost increases 
and surcharges will be borne by the tour member.

Cancellation of booking must be made in writing. Deposit of RM3000 per person will be forfeited 
if the company received notice more than 60 working days. If the company received notice to 
cancel less than 60 working days before the date of departure, a 100% cancellation of tour fare 
will be charged. 
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*Flight schedule and estimate time of arrival and departure subject to airline con�rmation without prior notice.  此航班仅供参考，对应的航班时间均有调整的可能，包括起飞时间的变化等。
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T2A-19-12, 3 TOWERS. 
NO 296 JALAN AMPANG 
50450 KUALA LUMPUR.

CONTACT US NOW !
010-256 9979 03-9772 5410
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